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Слово как медиатор сакрального в русской культурной традиции. 
В статье исследуется проблема слова как медиатора сакрального в русской 

культурной традиции. В статье рассматриваются духовный потенциал русского языка 
как важнейшего фактора формирования культурной традиции России. Особое внимание 
уделяется проявлениям сакрального начала в языке в священных текстах и в классической 
литературе. В статье также рассматривается проблематика взаимосвязи языка, 
религии и литературы. Уделено внимание месту и роли русского языка в формировании 
русской и мировой культуры.  
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The word as a mediator of sacrality in the Russian cultural tradition. 
 
The article is dedicated to the word as mediator of sacrality in the Russian cultural 

tradition. The article deals with the spiritual potential of the Russian language as the most 
important component of the forming of the cultural tradition of Russia. Particular attention is 
paid to the problem of the sacred principle in the language, which is manifested in sacred texts 
and classical literature. The relationship of language, religion and literature is also examined in 
the article. Also attention is paid to the place and role of the Russian language in the formation 
of Russian and world culture. 
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